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PROTOKOL Nr 26
z XXVI sesji Rady Miasta Marki,

ktora odbyla si~ w dniu 30 maja 2012 roku

o godzinie 1400 XXVI sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady
Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy obecnosci
radnych oraz gosci stanowia zalacznik nr 1 do protokolu; nieobecny radny Tadeusz
Sklodowski).

Radny Grzegorz Miechowicz poinformowal, ze 27 maja br. odbyl sie turniej Mini Euro 2012
na terenie kompleksu sportowego "MOJE BOISKO - ORLIK 2012" przy ul. Stawowej,
w kt6rym udzial wzielo 6 druzyn, zwyciezyla druzyna chlopcow ze Szkoly Podstawowej Nr 3
wMarkach.
Przedstawicielka Fundacji Orange poinformowala, ze Fundacja Orange jest organizatorem
tych rozgrywek i glownym sponsorem.
Pani Emilia Kaczmarczyk, przedstawicielka rodzic6w powiedziala, ze w tumieju udzial
wzieli uczniowie klas czwartych szkol podstawowych z Marek, Slupna i Radzymina; wygrali
uczniowie ze Szkoly Podstawowej Nr 3 w Markach; wszystkie dzieci biorace udzial
w tumieju otrzymaly nagrody; podziekowala Burmistrzowi Miasta Marki, kt6ry objal turniej
patronatem honorowym, Fundacji Orange oraz rodzicom dzieci rocznika 2001.
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski oraz Burmistrz Janusz Werczynski wreczyli
upominki zwycieskiej druzynie tumieju Mini Euro 2012.

Porzadek obrad doreczony radnym przedstawial sie nastepujaco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z XXIV sesji z dnia 11 kwietnia 2012 roku.
5. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 219).
6. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr Ill/12/2002 Rady Miasta

Marki w sprawie ustalenia wzoru formularzy dotyczacych podmiotu i przedmiotu
opodatkowania niezbednych do wymiaru i poboru podatku od nieruchomosci, podatku
rolnego i lesnego oraz 0 zmianie innych uchwal (Druk nr 208).

7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie powolania Doraznej Komisji do Spraw
Infrastruktury Miejskiej (Druk nr 218).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
214).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchornosci gminnych niezabudowanych nieruchomosci gruntowych (Druk
nr 213).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
212).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 211).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rrneme
komunalne (Druk nr 210).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rrueme
komunalne (Druk nr 211).
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14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rmerue
komunalne (Druk nr 209).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustanowienia honorowego tytuhi
.Zasluzony dla Miasta Marki" oraz przyjecia regulaminu nadawania tego tytulu (Druk
nr 216).

16. Interpelacje i zapytania radnych.
17. Sprawy rozne.
18. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zlozyl wniosek 0 wykreslenie punktu 13. porzadku
obrad, poniewaz Druk 211 rozpatrywany bedzie juz w punkcie 11. porzadku obrad.

Radny Pawel Pniewski zlozyl wniosek 0 wprowadzenie punktu pt. Spotkanie z mieszkancami
ul. Bandurskiego w Markach, jako punkt 4. porzadku obrad.

Wiecej wniosk6w nie zgloszono,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie wniosku 0 wykreslenie punktu
13. porzadku obrad.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie wniosku 0 wprowadzenie
punktu pt. Spotkanie z mieszkancami ul. Bandurskiego w Markach, jako punkt 4. porzadku
obrad.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Porzadek obrad po zmianach przedstawial sie nastepujaco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Spotkanie z mieszkancami ul. Bandurskiego w Markach.
5. Przyjecie protokolu z XXIV sesji z dnia 11 kwietnia 2012 roku.
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6. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 219).
7. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr Ill/1212002 Rady Miasta

Marki w sprawie ustalenia wzoru formularzy dotyczacych podmiotu i przedmiotu
opodatkowania niezbednych do wymiaru i poboru podatku od nieruchomosci, podatku
rolnego i lesnego oraz 0 zmianie innych uchwal (Druk nr 208).

8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie powolania Doraznej Komisji do Spraw
Infrastruktury Miejskiej (Druk nr 218).

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
214).

10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanych nieruchornosci gruntowych (Druk
nr 213).

11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchornosci gruntowej (Druk nr
212).

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie
komunalne (Druk nr 211).

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego rmeme
komunalne (Druk nr 210).

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mierue
komunalne (Druk nr 209).

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustanowienia honorowego tytulu
.Zasluzony dla Miasta Marki" oraz przyjecia regulaminu nadawania tego tytulu (Druk
nr 216) .

16. Interpelacje i zapytania radnych.
17. Sprawy rozne.
18. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 4. Spotkanie z mieszkancami uJ. Bandurskiego w Markach.

Radny Pawel Pniewski poinformowal, ze mieszkancy przybyli na sesje w sprawie
odtworzenia nawierzchni ulicy Bandurskiego, uzupelnienia oswietlenia ulicznego, odbudowy
chodnika, likwidacji sortowni smieci przy cmentarzu.
Radny powiedzial, ze:
- otrzymal zapewnienie Naczelnika Wydzialu, ze "sortownia" odpad6w bedzie przeniesiona w
inne miejsce; rzeczywiscie teren zostal juz uprzatniety;
- obecnie na ul. Bandurskiego trwaja prace kanalizacyjne; rozpoczely sie rowniez prace
zwiazane z odtwarzaniem nawierzchni ulicy; radny przypomnial, ze Burmistrz informowal w
czasie posiedzenia Komisji, ze trwaja negocjacje na temat odtworzenia calej nawierzchni
ulicy Bandurskiego po pracach kanalizacyjnych; radny zaapelowal, aby odtworzony zostal
asfalt na calej szerokosci ulicy Bandurskiego;
- podczas budowy kanalizacji rowniez nowy chodnik zostal zniszczony; radny zaapelowal
o przywr6cenie chodnika do stanu poprzedniego;
- radny zaapelowal rowniez 0 uzupelnienie oswietlenia na ul. Bandurskiego porniedzy
ul. Ok61n'!- a cmentarzem.

Pani Katarzyna Sosnowska, mieszkanka ul. Bandurskiego powiedziala, ze po tej ulicy jezdzi
bardzo duzo samochod6w ciezarowych (trwa budowa osiedla); wiec jesli ulica bedzie
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odtwarzana tylko fragmentami, to w kr6tkim czasie zostanie znowu zniszczona; zwr6cila sie
z prosba 0 przychylenie sie do wniosku 0 wyasfaltowanie calej szerokosci ul. Bandurskiego.

Pani Justyna Jakubasik, mieszkanka ul. Bandurskiego, zwr6cila sie z prosba 0 uzupelnienie
oswietlenia, poniewaz po zmrokujest tam niebezpiecznie.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze:
- wyb6r miejsca na "sortowaniy" smieci nie byl dobry, ale juz zostala przeniesiona winne
dogodne miejsce;
- w kwestii oswietlenia: sa juz podjete kroki , aby dowiesic dodatkowe lampy;
- przypomnial, ze w kwestii odtworzenia nawierzchni tej ulicy decyzja zostala podjeta juz
jakis czas temu na posiedzeniu Komisji Budzetowo - Gospodarczej: nawierzchnia
ul. Bandurskiego i ul. Ok6lnej bedzie odtworzona w calym pasie drogi; zwr6cil jednak
uwage, ze jest to zadanie dodatkowe i w budzecie miasta brakuje na odtworzenie
ul. Bandurskiego kwoty 300 tysiecy zlotych; podkreslil rowniez, ze to zadanie moze bye
wykonane dopiero po zakonczeniu budowy kanalizacji w tej ulicy;
- naprawa chodnika bedzie egzekwowana od wykonawcy rob6t kanalizacyjnych.

Radna Maria Przybysz - Piwko przypornniala, ze Rada Miasta wyrazila zgode, aby
najwazniejsze ulice w miescie odtwarzac w calosci; zwr6cila uwage, ze stan tej ulicy nie
odbiega od stanu innych ulic w Markach; dodala rowniez, ze przy ul. Bandurskiego buduje sie
nowe osiedle, wiec moze poczekac z budowa nowej nawierzchni, bo ciezki sprzet
i samochody ciezarowe znowu zniszcza te ulice.

Na tym zakonczyla sie dyskusja w tym punkcie porzadku obrad.

Pkt 5. Przyjecie protokolu z XXIV sesji z dnia 11 kwietnia 2012 roku.

Do chwili rozpoczecia sesji radni nie wniesli na pismie poprawek, ani uzupelnien
do protokolu, w zwiazku z powyzszyrn Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska
zarzadzila glosowanie w sprawie przyjecia protokolu Nr 24 z XXIV sesji Rady Miasta Marki
z dnia 11 kwietnia 2012 roku.

Glosowanie
za przyjeciem protokolu - 9
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 8
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; trzech radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu.

Protokol z XXIV sesji Rady Miasta Marki z dnia 11 kwietnia 2012 roku zostal przyjety,

Radna Maria Przybysz - Piwko zapytala, jaki jest pow6d wstrzymywania sie od glosu
w sprawie protokolu?; czy to oznacza, ze radni nie czytaja protokolu?; radna przypomniala,
ze jezeli protok6l - w odczuciu radnych - jest nie tak sporzadzony jak powinien to mozna
zglosic uwagi , zaproponowac poprawki; radna podkreslila, ze obecny stan rzeczy jest
niepokojacy.

Radny Dariusz Pietrucha powiedzial, ze nie jest w stanie zapoznac Sly z protokolem;
natomiast, kiedy raz zapoznal sie z protokolem to glosowal przeciw.
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Radny Pawel Pniewski powiedzial, ze wstrzymuje sie dlatego, ze w protokole w miejscach,
gdzie toczy sie dyskusjajest zaprotokolowane: glos zabral radny x, y, z, bez podawania tresci
wypowiedzi.

Radny Pawel Adamczyk zwrocil uwage, ze protokoly to nie sa stenogramy, tylko zapisy,
kt6re mowia 0 przebiegu sesji, czy komisji, 0 tematach poruszanych, kto zabral glos
w dyskusji; dodal, ze dziwi fakt, ze osoby, kt6re najbardziej domagaly sie wprowadzenia
elektronicznego systemu do glosowania, teraz najczesciej sie wstrzymuja.

Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze protokol jest w tej chwili przygotowywany w
standardzie, kt6ry zdecydowanie odbiega od zapis6w Statutu; zgodnie z paragrafem 40 ust. 2
protokol z sesji rady powinien w szczegolnosci zawierac: (... ), pkt e) przebieg obrad, a w
szczegolnosci: liste os6b bioracych w dyskusji, teksty zgloszonych i uchwalonych wniosk6w,
odnotowanie zgloszenia pisemnych wystapien;
Burmistrz zauwazyl, ze nasz protokol idzie dalej i przy ogromnym nakladzie pracy
pracownik6w Biura Rady odzwierciedlany jest przebieg dyskusji i bardzo trudno
doprowadzic do sytuacji, w kt6rej autor wypowiedzi bedzie zadowolony ze sposobu, w jaki
jego glos zostal odnotowany; przypomnial, ze byla juz sytuacja, kiedy byl pisany stenogram
wypowiedzi radnego, ale radni natychmiast wycofywali sie z takiego oczekiwania;
Burmistrz podkreslil, ze wszystkie posiedzenia i wszystkie wypowiedzi sa rejestrowane
i dostepne w intemecie (BIP).

Radny Grzegorz Miechowicz powiedzial, ze kazdy glosuje jak uwaza; zaapelowal
o zakonczenie tej dyskusji.

Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska zamknela ten punkt porzadku obrad.

Pkt 6. Informacja z dzialalnosci Burmistrza Miasta Marki (Druk nr 219).

Informacja 0 pracy Burmistrza Miasta Marki od 17 kwietnia do 23 maja 2012 roku stanowi
zalacznik nr 2 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielil odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnego
Michala Jarocha dotyczace punkt6w: 19, 27.

Wiecej pytan me zgloszono,

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale nr 111/12/2002 Rady Miasta
Marki w sprawie ustalenia wzoru formularzy dotycz,!cych podmiotu i przedmiotu
opodatkowania niezbednych do wymiaru i poboru podatku od nieruchomosci, podatku
rolnego i lesnego oraz 0 zmianie innych uchwal (Druk nr 208).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Warszawie uchwala nr 7.126.2012 z dnia 27 marca 2012 roku orzeklo niewaznosc uchwaly
Nr XXII/151/1012 Rady Miasta Marki z dnia 29 lutego 2012 roku zmieniajacej uchwale nr
Ill/12/2002 Rady Miasta Marki w sprawie ustalenia wzoru formularzy dotyczacych podmiotu
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i przedrniotu opodatkowania niezbednych do wyrniaru i poboru podatku od nieruchomosci,
podatku rolnego i lesnego oraz 0 zrnianie innych uchwal.
Uchwala Kolegiurn RIO stanowi zalacznik nr 4 do protokolu,

Kornisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 208.

W tyrn punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
zmieniajacej uchwale nr Ill/12/2002 Rady Miasta Marki w sprawie ustalenia wzoru
formularzy dotyczacych podrniotu i przedrniotu opodatkowania niezbednych do wyrniaru
i poboru podatku od nieruchomosci, podatku rolnego i lesnego oraz 0 zrnianie innych uchwal
(Druk nr 208) .

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; jeden radny me wzial udzialu
w glosowaniu.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVI/179/2012 i stanowi zalacznik nr 5 do protokolu.

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie powolania Doraznej Komisji do Spraw
Infrastruktury Miejskiej (Druk nr 218).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 6 do protokolu.

W irnieniu wnioskodawcy radny Dariusz Pietrucha odczytal projekt uchwaly oraz
uzasadnienie.

Burmistrz Janusz Werczynski negatywnie zaopiniowal projekt uchwaly. Burmistrz zwrocil
uwage na zawarte w uzasadnieniu sformulowania dotyczace sprawowania nadzoru przez te
komisje i wyjasnil, ze Rada Miasta rna uprawnienia uchwalodawcze i kontrolne, nie rna
natorniast uprawnieri nadzorczych; na poprzedniej sesji ta uchwala zostala odrzucona
i wracanie do tej samej sprawy to precedens.
Opinia Burmistrza stanowi zalacznik nr 7 do protokolu,

W dyskusji glos zabrali radni: Maria Przybysz - Piwko, Dariusz Pietrucha, Jacek Orych,
Pawel Adamczyk, Radoslaw Dec, Urszula Paszkiewicz, Pawel Pniewski, Tornasz Paciorek,
Arkadiusz Werelich oraz Burmistrz Janusz Werczynski,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil zglaszanie kandydat6w na czlonk6w
doraznej Kornisji ds . Infrastruktury Miejskiej.

Radna Danuta Stefaniak, w irnieniu Klubu Radnych Wsp61nota Samorzadowa, glosila
radnych: Elzbiete Brzozowska i Pawla Adamczyka.

Radna Elzbieta Brzozowska wyrazila zgode,
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Radny Pawel Adamczyk wyrazil zgode,

Radny Jacek Orych, w imieniu Klubu Radnych Marki 2020, zglosil radnych: Michala
Jarocha, Marcina Piotrowskiego i Jacka Orycha.

Radny Michal Jaroch wyrazil zgode.
Radny Marcin Piotrowski wyrazil zgode,
Radny Jacek Orych wyrazil zgode.

Radny Dariusz Pietrucha, w imieniu Klubu Radnych 0 Przyszlosc Marek, zglosil radnych:
Grzegorza Miechowicza i Dariusza Pietruche.

Radny Grzegorz Miechowicz wyrazil zgode,
Radny Dariusz Pietrucha wyrazil zgode,

Radny Radoslaw Dec, w imieniu Klubu Radnych PIS, zglosil radnego Radoslawa Deca.

Radny Radoslaw Dec wyrazil zgode.

Radny Pawel Pniewski, w rrmemu Klubu Radnych Platforma Obywatelska RP, zglosil
radnego Pawla Pniewskiego.

Radny Pawel Pniewski wyrazil zgode.

Wiecej kandydat6w nie zgloszono.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie powolania Doraznej Komisji do Spraw Infrastruktury Miejskiej (Druk nr 218).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 10
przeciw- 8
wstrzymujacych sie - 2
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVII180/20 12 i stanowi zalacznik nr 8 do protokolu.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
214).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly dotyczacy odplatnego nabycia do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, dz. nr ewid. 3/2
o pow. 97 m2 w obrebie 4-10 niezbednej do wykonania prac zwiazanych z odwodnieniem
terenu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 214.
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W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 214).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 16
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; trzech radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVI/181/2012 1 stanowi zalacznik nr 10 do
protokolu.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wvraienia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanych nieruchomosci gruntowvch
(Druk nr 213).

Projekt uchwaly z opinia prawna stano wi zalacznik nr 11 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy odplatnego nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanych nieruchomosci gruntowych, dz. nr
ewid . 32/2 0 pow. 97 m2 i dz. nr ewid. 48/7 0 pow. 194 m2 w obrebie 1-13 z przeznaczeniem
pod gminne drogi publiczne: ul. H. Sienkiewicza i ul. Z. Nalkowskiej.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 213.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych
niezabudowanych nieruchornosci gruntowych (Druk nr 213) .

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; czterech radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski, w zwiazku z awaria elektronicznego systemu do
glosowania, zarzadzil ponowne glosowanie w sprawie podjecia uchwaly w sprawie wyrazenia
zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanych
nieruchomosci gruntowych (Druk nr 213).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 16
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przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; czterech radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVI/182/20 12 stanowi zalacznik nr 11 do
protokolu.

Pkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie
do zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr
212).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 13 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly dotyczacy odplatnego nabycie do
zasobu nieruchomosci gminnych niezabudowanej nieruchomosci gruntowej, dz. nr ewid.
210/2 0 pow. 222 m2 w obrebie 5-10 z przeznaczeniem pod gminna droge publiczna 
ul. Poznanska.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 212.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych
niezabudowanej nieruchomosci gruntowej (Druk nr 212).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; dw6ch radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu,

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVI/183/2012 stanowi zalacznik nr 14 do
protokolu.

Pkt 12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 211).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 15 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zawarcia kolejnej
umowy dzierzawy czesci dzialki nr ewid. 23/2 z obrebu 3-08 0 pow. 12 m2 przy ul. Braci
Briggs6w.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 211.
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W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.
Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 211).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; dw6ch radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVI/184/2012 stanowi zalacznik nr 16 do
protokolu.

Pkt 13. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 210). .

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 17 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski zaprezentowal projekt uchwaly dotyczacy zawarcia kolejnej
umowy dzierzawy czesci dzialki nr ewid. 38/2 z obrebu 4-01 0 pow. 15 m2 przy AI. Marsz. J.
Pilsudskiego 140.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 210.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 210).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; dw6ch radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVI/185/2012 stanowi zalacznik nr 18 do
protokolu.

Pkt 14. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie dzieriawy gruntu stanowiacego
mienie komunalne (Druk nr 209).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 19 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly dotyczacy zawarcia kolejnej umowy
dzierzawy czesci dzialki nr ewid. 38/2 z obrebu 4-01 0 pow. 9 m2 przy AI. Marsz. J.
Pilsudskiego 140.

10



Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 209 .

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie dzierzawy gruntu stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 209).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 18
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; dw6ch radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu.

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVI/186/2012 stanowi zalacznik nr 20 do
protokolu.

Pkt 15. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustanowienia honorowego tytulu
"Zasluzony dla Miasta Marki" oraz przyjecia regulaminu nadawania tego tytulu (Druk
nr 216).

Projekt uchwaly z opinia prawna stanowi zalacznik nr 21 do protokolu.

Wnioskodawca, radny Pawel Pniewski, przedstawil projekt uchwaly zawarty w Druku nr 216.

Burmistrz Janusz Werczynski pozytywnie zaopiniowal projekt uchwaly zawarty w Druku nr
216; opinia Burmistrza stano wi zalacznik nr 22 do protokolu. .

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku nr 216.

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie ustanowienia honorowego tytulu .Zasluzony dla Miasta Marki" oraz przyjecia
regulaminu nadawania tego tytulu (Druk nr 216).

Glosowanie
za podjeciern uchwaly - 17
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych; trzech radnych me wzielo udzialu
w glosowaniu,

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr XXVI/187/2012 stanowi zalacznik nr 23 do
protokolu.
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Pkt 16. Interpelacje i zapytania radnych.

1) Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 20 kwietnia 2012 roku
dotyczaca odwodnienia ulicy Ok6lnej.

Interpelacja stanowi zalacznik nr 24 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 25 do protokolu.

2) Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 18 kwietnia 2012 roku
dotyczaca udzielenia dodatkowych informacji na temat ulic, kt6re zostaly odebrane
protokolem przywr6cenia pasa drogowego do uzytkowania w dniach 1.09 - 12.03
2012.

Interpelacja stanowi zalacznik nr 26 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 27 do protokolu,

3) Radny Arkadiusz Werelich odczytal interpelacje z dnia 19 kwietnia 2012 roku
dotyczaca rekrutacji dzieci do szkol i przedszkoli publicznych w roku 2011
i por6wnanie z latami poprzednimi oraz rokiem 2012.

Interpelacja stanowi zalacznik nr 28 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski odczytal odpowiedz na ww. interpelacje - odpowiedz stanowi
zalacznik nr 29 do protokolu,
Burmistrz udzielil rowniez dodatkowych informacji w zwiazku z pytaniami radnego
Arkadiusza Werelicha.

Pkt 17. Sprawy rozne.

l.Radny Dariusz Pietrucha poinformowal, ze wystapil do Wydzialu Prawnego Urzedu Miasta
o wydanie opinii w przedmiocie funkcjonowania na posiedzeniach Rady Miasta Marki
elektronicznego imiennego systemu do glosowania (opinia prawna stanowi zalacznik nr 30 do
protokolu); zdaniem radnego system, kt6rym posluguje sie Rada nie dziala sprawnie; nalezy
uzupelnic go 0 dodatkowa instalacje, po to aby radni mieli wglad, jakie sa wyniki glosowania
imiennego, tj. wyswietlenie wynik6w; jednoczesnie powinny bye zliczane glosy oddane
poprzez podniesienie reki.

2.Radny Jacek Orych zwr6cil sie 0 publikowanie w BIP wynik6w poszczeg6lnych glosowan.

3.Radny Arkadiusz Werelich zglosil, ze na ul. Mickiewicz wybija studzienka; radny
zaproponowal rowniez, aby nie budowac prog6w zwalniajacych na ul. Ok6lnej do czasu
zakonczenia innych prac budowlanych w ulicy.

Burmistrz Janusz Werczynski udzielal wyjasnien w zwiazku ze zgloszonymi sprawami.

4.Radny Dariusz Pietrucha poinformowal, ze w miejscowosci Nadma powstaje Ochotnicza
Straz Pozarna, a w Markach od lat nie rna takiej mozliwosci.

Glos zabrali radni: Jacek Orych, Radoslaw Dec oraz Burmistrz Janusz Werczynski.
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S.W zwiazku z pytaniami radnych Bunnistrz Janusz Werczynski, udzielal infonnacji
o dotychczasowym przebiegu akcji .Z amelduj sie w Markach".

6.Radny Pawel Pniewski opowiedzial 0 wizycie polskich dzieci ze Szkoly Sredniej
im. Wladyslawa Syrokomli z Wilna, kt6re goscily w Markach w maju br.

Protokoly glosowan elektronicznych stanowia zalacznik nr 31 do protokolu.

Pkt 18. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1800 Wiceprzewodniczaca Rady Agnieszka Luzynska zamknela XXVI sesje Rady
Miasta Marki.

protokolowala
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